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内容概要

为了帮助准备应考的考生达到新四、六级考试的要求，适应新的考试，我们集合一线专家，倾力推出
了本套辅导丛书系列。
涵盖历年真题分析、标准模拟考场以及各个专项高分突破。
囊括大纲规定的所有考点，综合分析历年命题规律，剖析解题思路和技法。
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章节摘录

　　Educating girls quite possibly yields a higher rate of retum than any other investment available in
thedeveloping world. Womens education may be unusual territory for economists， but enhancing
womenscontribution to development is actually as much an economic as a social issue. And economics， with
itsemphasis on incentives， provides guideposts that point to an explanation for why so many girls aredeprived of
an education. Parents in low，income countries fail to invest in their daughters because they do not expect them
tomake an economic contribution to the family： girls grow up only to marry into somebody elses family andbear
children. Girls are thus seen as less valuable than boys and are kept at home to do housework whiletheir brothers
are sent to school——the prophecy becomes self-fulfilling， trapping women in avicious circle of neglect.
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编辑推荐

　　北京大学和清华大学原命题、阅卷专家亲自参与编写，讯息权威　　展现历年试题精华，解析详
尽、规避误区，提供最佳的解题思路　　严格按照最新考试大纲精神编写，精讲精练与模拟实战紧密
结合　　揭示命题原则，总结规律，传授技巧，切实提升综合应试的能力
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